
 

 
 Postadress  Box 8314  S-104 20 Stockholm 

 Besöksadress  Fleminggatan 4  Tfn 08-508 26 000  Fax 08-508 27 170 

 E-postadress  stadsbyggnadskontoret@sbk.stockholm.se 

 

 

 

 

     PROTOKOLL 6/2009 

 Sammanträdesdag 1(4) 

 Tisdagen den 21 april 2009 

 

 

 

Justerat den Justerat den  

 

 

 

Ingrid Dalén Jan Lamby 

 

 

Närvarande: 

Ordförande Ingrid Dalén (HSO/FUB) 

Vice ordförande Jan Lamby (HSO/HRF) 

Ledamöter Anna Källström (HSO/R) 

 Göran Gustafson(SRF) 

 Berit Hinderson (HSO/FHLIS)  

Inger Svedmyr 

(HSO/Elöverkänsligas förening) 

 

  

Ej närvarande: Amir Amirriazi (DHR) 

 

Dessutom närvarade föredragande handläggare. 

  

   

§ 1 Fastställande av dagordning  

Efter tillägg under punkten Rapporter och Övriga frågor 

godkändes dagordningen.  

 

§ 2 Föregående protokoll 

Rådet godkände protokoll nr 5/2009 som lades till hand-

lingarna. 

 

 

§ 3 Inkomna och utgående protokoll/skrivelser 

Anmäldes inkomna protokoll vilka lades till handlingarna: 

 

Protokoll nr 3/2009 från kommunstyrelsens handikappråd. 
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Protokoll nr 2/2009 från trafik- och renhållningsnämndens 

handikappråd.   

 

§ 4         Ärenden tagna på delegation 

Inga delegationsärenden fanns att anmäla. 

  

§ 5         Exploateringsnämnden  

Ordföranden gick igenom dagordningen, tjänsteutlåtanden 

och protokollet från nämndens senaste möte. Ordföranden 

ansåg inte att något av principiellt intresse fanns att redovisa. 

 

§ 6     Förslag till budget för 2010 och inriktning 2011-2012 

Föredragande: tf administrativ chef Kristina Larsson 

 

Tf administrativ chef Kristina Larsson redogjorde för 

stadsbyggnadskontorets 3-års program. 

 

Rådet påpekade att man vill vara med i processen tidigare för 

att kunna lämna synpunkter på ett tidigt stadium. 

 

Inför höstens budgetarbete med verksamhetsplanering (VP) 

och med nästa ”3-åring” vill rådet vara med tidigare i 

processen. Framförallt då det gäller plan, bygglov och 

bostadsanpassning. Kristina Larsson utlovade att 

behandlingar i rådet ska tas in i tidsplaner som utarbetas för 

kontorets arbete med budget och verksamhetsplanering.  

Cheferna för de för rådet särskilt intressanta ämnesområdena 

bör ta kontakt med rådet under arbetets gång.   

 

Rådet tackade för informationen. 

 

Ordförande hade i form av ett ordförandebeslut lämnat ett 

yttrande över tjänsteutlåtandet med underlag till budget 2010 

och inriktning 2011 och 2012, vilket redan hade delgetts 

nämnden. Rådet godkände förfarandet. 

 

 Rådet förklarade paragraf 6 omedelbart justerad. 

 

 

§ 7      Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för  

Släggan 14, Hornsgatan 166 i stadsdelen Södermalm, 

S-Dp 2009-00096-54 

Föredragande: Karl Gylje 

Svar senast 4 maj 2009 
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Följande synpunkter ska beaktas i den fortsatta plan- och 

byggprocessen: 

 

Rådet påpekade vikten av att ordna vilplan om rampen blir 

lång. 

 

Rådet utgår från att detaljplanen följer riktlinjerna i stadens 

nya handlingsprogram för tillgänglighet ”Stockholm – en 

stad för alla”. 

 

I övrigt hade rådet inget att erinra mot förslaget. 

 

Rådet tackade för informationen. 

 

§ 8 Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för del av 

fastigheten Idun 26, Duvbovägen 96 i stadsdelen 

Bromsten, S-Dp 2008-19912-54 

Föredragande: Renoir Danyar 

Svar senast 26 april 2009   

 

Följande synpunkter ska beaktas i den fortsatta plan- och 

byggprocessen: 

 

Planförslagets lösning av sophantering är det förslag som 

man kommit överens om inom staden.   

 

Dock önskar rådet i första hand att sophanteringen i 

fastigheterna löses genom att sopnedkast finns i varje 

trapphus (via sopsug). Om detta inte är möjligt bör 

sophanteringen utformas på ett sådant sätt att både 

hushållssopor och skrymmande avfall (grovsopor) kan 

lämnas i utrymmen som nås via inomhusförbindelse utan 

nivåhinder och hinder i form av tunga dörrar.  

 

I båda fallen ska det vara användbart för personer med 

nedsatt rörelse- och orienteringsförmåga eller andra 

funktionsnedsättningar.   

 

Väljs en lösning med kvittblivning av hushållssopor utomhus 

anser rådet att avståndet från entré till kvittblivningsställe inte 

bör överstiga 10 m. 

 

Rådet påpekade också att handikapplatser ska placeras intill 

hissar i garagen. 

 

Rådet tackade för informationen. 
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§ 9  Kommunstyrelsens beslut ang. översyn av stadens lokaler 

vad gäller utrustning för hörselskadade  

 

Ordföranden informerade om kommunstyrelsens beslut ang. 

översyn av stadens lokaler vad gäller utrustning för 

hörselskadade. 

 

Rådet gav vice ordföranden i uppdrag att utforma ett utkast 

till skrivelse till stadsbyggnadskontoret från rådet. 

 

§ 10         Rapporter 

 

Rådets yttrande över tjänsteutlåtandet med underlag till 

budget och inriktning 2010 och inriktning 2011 och 2012 för 

exploateringskontoret. Bifogas protokollet. 

Vice ordförande rapporterade från förvaltningschef Ingela 

Lindhs trevliga avtackning i Stadshuset. 

 

Ordföranden berättade om Fo:s årsrapport som nyligen 

behandlades i kommunstyrelsens handikappråd.  

 
 

         Remisser 

Inga remisser av intresse har inkommit till 

stadsbyggnadskontoret under perioden.  

  

 

§ 11         Övriga frågor 

Rådet beslutade att bordlägga frågan om vilka krav kontoret 

ställer på tillgänglighet vid hotellbyggnader tills alla 

rådsmedlemmar är närvarande.   

  

 

Mötet avslutades kl. 16.10 

 

 

 

 

          Vid protokollet 

 

 

                   Anita Westergren 
 

 


